

《单词百科:forty-six是什么意思?forty-six怎么发音?forty-six的解释和用法》

英语单词forty-six是什么意思?forty-six怎么读?forty-six怎么发音?简答网为您整理了forty-six的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



forty-six怎么读

forty-six的读音:[f ti s ks]

forty-six的意思

1、46;四十六

forty-six的双语例句

1、The Census Bureau says more than forty-six million people were living in poverty.

统计局表示，超过4600万人口生活在贫困中。

2、 And three hundred and forty-six thousand cabins besides which have but one opening, the door.

还有二十四万六千个棚子都只有一个洞口，那就是门。

3、 A Clinical Study of Forty-Six Cases of Epilepsy Secondary to Minimal Invasive Therapy for Intracerebral Hemorrhage

脑出血血肿微创清除术后继发癫痫46例临床分析

4、 Was he seized at the age of forty-six with a supreme madness?

四十六岁，他便害了无可救药的狂病吗？

5、 Forty-six of the sixty-two hips that became symptomatic required surgery.

引起症状的62个病人中有46个需要外科治疗。

6、 He says the kind of soybeans they studied have forty-six thousand genes.

他说，他们研究的大豆共有4.6万个基因。

7、 He was elected, the first of his year, as one of the forty-six Fellows.

他第一年就被选举为46个研究员之一。

8、 If it's any use to you, the total cost quoted was two hundred and forty-six pounds.

如果对你有帮助的话，总报价是246英镑。

9、 Almost forty-six million have no health insurance at all.

几乎四千六百万人完全没有任何医疗保险。

10、 Methods: Forty-six patients were undergone operation;

方法：选择接受手术治疗的病人共计46例，男24例，女22例；

11、 Americans held nine hundred forty-six billion dollars in credit card debt at the end of March.

截止三月末，美国共有九千四百六十亿的信用卡债务。

12、Research of secondary insults and the prognosis of patients with hypertensive intracerebral hemorrhage Methods Forty-six cases were analyzed retrospectively.

方法回顾分析我院所收治的46例高血压脑出血合并支气管哮喘的患者的临床资料。

13、Forty-six adult sheep and goats weighing 15.2-42.2 kg were used for this study.

实验动物为体重15.2 ~ 42.4kg的绵羊和山羊共46只。

14、Labour was top of the poll with forty-six percent.

工党以46%的得票数高居首位。

15、" The Jews then said," It has taken forty-six years to build this Temple, and will you raise it up in three days?

犹太人就说 「这座圣殿建筑了四十六年，在三天之内就会重建起它来吗？」

16、Forty-six per cent of the world's population lives in countries that do not ban free distribution of tobacco products.

有着世界人口46%的国家并不禁止烟草制品的免费分发。

17、He said he would retire at the end of this season after forty-six years as head coach.

并表示在担任46年主教练后，他将在本赛季结束后退役。

18、Forty-six patients survived in 2~ 12 months in following up after treatment.

术中观察到治疗后肿瘤颜色变暗，瘤体变瘪凹陷，声像图上肿瘤呈高回声改变。术后随访2 ~ 12个月，46例存活。

以上是简答网为您整理的forty-six怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于forty-

six的用法、forty-

six的释义、forty-six的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/forty-six>